
 

 

 

NOTA DE PREMSA 

 

El COPLEFC es reafirma com a garant de la professió  

i l’Assemblea valida un 2022 de creixement 

 

Pere Manuel: “Una de les obsessions és fer tot el que es pot fer 

per a la professió” 

“Si l’1 de juliol no hi ha Avantprojecte espanyol per a les 

professions de l’esport, sortirem al carrer” 

“Som on som, gràcies a la gestió professional del COPLEFC i 

gràcies a les delegacions”  

El COPLEFC va gestionar, amb comptes equilibrats, un volum de 

779.000 euros 

L’Assemblea suposa també una festa de reconeixement a 

l’esforç dels millors expedients, a la recerca dels TFG i les tesis 

doctorals i de la trajectòria professional de Fredy Joven 

 

El dia 20 d’abril va ser convocada a les instal·lacions de l’INEFC de Lleida una nova Assemblea 

General del Col·legi de Professionals de l’Activitat Física i de l’Esport de Catalunya (COPLEFC), 

que va servir per aprovar els comptes de l’any 2022, uns números que “són correctes i estan 

lliures d’errors materials”, tal com van manifestar des de la firma d’autoria Faura-Casas. A més, 

també es va donar per vàlida la Memòria d’activitats, que un vídeo de poc més de cinc minuts 

intenta sintetitzar (enllaç).  

L’acte, en doble format, presencial i telemàtic, com a recurs que facilita la participació i 

promou la transparència envers el col·lectiu, es va fer novament a Lleida, tot recuperant la 

voluntat de la Junta de trepitjar el territori gràcies al volgut caràcter itinerant de l’Assemblea i 

com a mostra de suport als professionals escampats per tot Catalunya. Una decisió que el Dr. 

Xavier Peirau Terés (col. 5712 i director de l’INEFC Lleida) va agrair amb un ”Gràcies per venir 

aquí ara que fem 40 anys. Això és casa vostra”. En aquest sentit, el president Pere Manuel 

Gutiérrez (col. 8570) també va exposar altres raons que enguany se sumaven al desig inicial, 

https://youtu.be/SZwBh28hAFU


 

 

com el reconeixement al Dr. Fredy Joven Pérez (col. 4460), guardonat amb el Premi de 

Reconeixement a la Trajectòria Professional del COPLEFC i també amb el Premio Consejo 

COLEF 2023 acabat de concedir. Igualment, va remarcar la descentralització del Col·legi lloant 

la tasca dels Serveis Jurídics, el lleidatà Gabinet Culleré, del qual va avançar que el 2023 

continuarà fent una gran feina, perquè la voluntat de defensa de la professió és insubornable. 

També va esmentar la responsabilitat informàtica delegada a Lleida per a tota la corporació. 

En el seu torn d’intervenció, primer la gerent Alèxia Pérez García (col. 10230) i després 

Landelino Culleré, que va exposar un resum sintètic del que va significar el 2022 en matèria 

jurídica, van insistir en la jurisprudència que s’ha anat acumulant al Tribunal Superior de 

Justícia de Catalunya (TSJC), una realitat que per a Culleré permet que “els jutjats ordinaris ja 

s’hi refereixin” i que facilita que es vagin guanyant tots els recursos que es van interposant. No 

va amagar la voluntat conciliadora i formativa adreçada als ens municipals, gràcies a les 

trobades amb les associacions municipalistes. També va destacar la feina que no arriba als 

jutjats, mitjançant les orientacions que s’ofereixen quan el Col·legi és consultat. El resultat és 

que “els ajuntaments estan creient més en la Llei 3/2008 i estan admetent que les persones 

han de tenir la titulació que s’hi estableix”.  

Els comptes, aprovats 

Oscar Durán Gutiérrez (col. 8423), en qualitat de tresorer del Col·legi, va ser l’encarregat de 

presentar les xifres del 2022. Un tancament amb uns ingressos efectius de 779.000 euros, tot 

superant unes despeses de 771.000, que van suposar un saldo positiu, la qual cosa demostra 

l’equilibri dels comptes, per una actuació atenta i prudent, tendència que ha de continuar. La 

situació del 2022 va quedar arrodonida per un increment d’ingressos del 8%. Durán va 

destacar que “tenir poques despeses no sempre és bo” i que l’important és que aquestes en 

realitat siguin inversions, perquè “invertir en assessoria jurídica i comunicació és una bona 

notícia”, que es trasllada, entre d’altres, en més visibilitat i lluita contra l’intrusisme i en 

defensa de la professió. 

Defensa de la professió 

Precisament sobre aquesta defensa van ser les paraules més dures, en boca de Pere Manuel, 

que va referir-se a l’aprovació a final d’any 2022 de la Llei de l’esport espanyola, una norma 

que des del COPLEFC i el Consejo COLEF es va acollir amb entusiasme, perquè una disposició 

final establia explícitament un termini de sis mesos, és a dir, el 30 de juny, per disposar com a 

mínim d’un Avantprojecte al Congrés dels Diputats per ser debatut i, així, regular la reserva 

d’activitat de la professió titulada i col·legiada. Però lamentablement, la informació de què 

disposa el Col·legi és que “no s’està fent res”. Per tant, va ser taxatiu: “Si l’1 de juliol no hi ha 

Avantprojecte espanyol per a les professions de l’esport, sortirem al carrer, tal com vam fer 

com quan es demanava la llicenciatura al seu moment”.  

Pere Manuel també va posar l’accent en altres àmbits de treball, com un informe i, si calgués, 

un recurs sobre la Borsa d’interins d’Educació i les titulacions admissibles per a l’assignatura 



 

 

d’Educació Física en aquesta Borsa d’interins. I respecte de Salut i la incorporació dels 

fisioterapeutes als CAP, cal vigilar que no facin activitats que no els corresponen.  

Però no es va limitar a l’àmbit de la protesta, sinó que va esmentar un projecte nascut a Lleida 

d’impuls d’agents informadors a totes les entitats, perquè sàpiguen fer contractacions 

correctes. També va esmentar el Decàleg polític de l’activitat física i l’esport amb motiu de les 

imminents eleccions municipals, un document que desplega una vintena de propostes 

concretes en l’àmbit local. I va recordar que les campanyes que emprèn el Col·legi no són per 

quedar bé, sinó que volen transmetre un missatge a la ciutadania perquè prengui consciència 

sobre qui són els veritables professionals que els han de prestar servei. 

Reconeixements col·legials 

Una vegada acomplert l’ordre del dia previst, la trobada es va convertir en una festa col·legial 

començant amb la concessió del Premi Fotogràfic COPLEFC, com també de reconeixement a la 

fidelitat de les i els companys amb més vint-i-cinc anys de col·legiació, a l’esforç dels millors 

expedients, a la recerca dels TFG i a les tesis que atorguen la condició de doctors a nous 

membres del COPLEFC, i, especialment, en el cas de Fredy Joven, el reconeixement a la seva 

vida professional, distingida amb el Premi a la Trajectòria Professional i, a més, amb el Premio 

Consejo COLEF 2023, resultat d’una llarga activitat professional que a alguns companys i 

companyes ha permès d’arribar enguany a la jubilació i que també van ser reconeguts. 

Podeu veure el vídeo de la Memòria 2022: enllaç. 

Podeu agafar imatges de diversos moments de l’Assemblea: imatge 1, imatge 2, imatge 3 

Podeu agafar la fotografia premiada al Concurs Fotogràfic 2022, No miris avall, d’Anna 

Balagueró (col. 53899) 

Per a més informació, contacteu amb el COPLEFC. 
 
Barcelona, 25 d’abril de 2023 
 
 
Premsa 
premsa@coplefc.cat 
93 455 56 07 
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